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Hei

Jeg var ikke på disse samlingene,men har sett de på nettet.

Det bør rettes stor takk til de som kom på dette og gjennmførte det på
en flott måte.
De hadde fått tak i gode og kompetente samarbeidspartnere.
Foredragsholderne brukte lite moteord som mm, sykt, rått, reise, levere,
bestilling, ikke sant, særlig, liksom etc.
Norconsult hadde et godt innlegg, men avsluttet mange setninger med
"ja".

Jeg har imidlertid noen mer seriøse påpekninger

Det ble tatt opp planting av trær i sentrum.
Et forslag var furu, men det var nok en spøk?

Norges Astma og Allergiforbund påpeker at en ikke bør plantes bjørk i
tettbebygde områder.
Bjørkepollen er det mange som er allergiske mot bla skoleelever.
Kommumen eller andre har for ikke lenge siden plantet bjørk ved Spar,
ved bussholdeplassen og i sentrum.
Med hvilket kunnskapsgrunnlag?

Ellers er det en del burot i sentrum som også mange reagerer på.
Hvorfor får den stå i fred?

Det bør lages et nytt ordtak som f.eks "Kjem du til Tynset så nys du"!

Stusser på at det er så viktig med mer grønne områder i sentrum.
Det er ganske mye grønt i Tynset området. Grønne trær og jorder, grønne
plener, grønne postkasser etc.

Sykehusskogen var et tema.
Sykehusskogen var ikke pen og ikke velholdt.
Vanskelig å gå på stien gjennom den pga røter gikk på kryss og tvers.
Furu egner seg ikke til leplanting, innsynhindring, eller støyskjerming.

Det er fortsatt en del igjen av denne skogen. Burde vært pleid.

Er det foretatt telling av utnyttelsesgraden av
sykehusskog-parkeringsplassen?
Denne plassen brukes av mange viktige brukere.
Midt på dagen er den nesten full. Dersom denne parkeringsplassen hadde
vært stengt/ikke eksistert hvor skulle da parkeres?

Vi må ikke glemme at Tynset ikke er en Sørlandsby. Her hos oss er det
kvitt og brunt store deler av året.

Ungdom ønsket vintertilpasset aktiviteter. Det høres fornuftig ut.

En del unge mente at Tynset bør bli mer fargerikt mht hus.
Også ryddigere.

I Haverslia var for noen år siden nesten alle hus brune. Nå er det blitt
både gult, rødt og grønt.

Kristiansund by er har etter hvert fått mer farge.
Blokker har fått sterk farge på tverrvegger og hus i sentrum blitt malt
med kraftig rød, blå, grønn farge mm.
Om Tynset passer som en fargerik by er et ubesvart spørsmål!



Vi må ikke komme dit hen at hensynet til trær, ulv og  oppdrettslaks går
foran folks behov for praktiske kvardager, yrkesutøvelse og skolegang.

Jeg forslår at det kan være en indikator på om dette blir noe av er om
tankbilene i  Alfarheimgata blir flyttet, fartsbegrensing i Parkveien,
bedre skilting av parkeringsplasser, blir antall bjørketrær redusert, og
burot blir fjærnet i sentrum inkudert bussholdeplassen og ved skole,
trær og busker som skjemmer og er delvis unyttige, blir fjernet og de
falleferdige husa i Kongsveien blir pusset opp eller fjernet.

Mvh
Iver Strøm
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